

PCTA DS1010伊士曼

产品名称	PCTA DS1010伊士曼
公司名称	东莞市晶宏塑胶原料有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:美国伊士曼 型号:DS1010 特性:耐化学
公司地址	东莞市樟木头镇百果洞百顺小区三巷5号一楼（注册地址）
联系电话	076989977070 18200646066

产品详情

PCTA DS1010伊士曼---产品说明:DURASTAR DS1010 polymer contains a mold release. It has excellent appearance and clarity. Its most outstanding features are chemical resistance and excellent processing characteristics. Exposure to aromatic oils often causes crazing or actual fracture of many polymer resins, but DS1010 maintains its physical properties when exposed to these oils, and its appearance is virtually unchanged. Easy to process, it flows readily, fills intricate molds, and is well suited for thick-wall applications. Under existing United States Food and Drug Administration (FDA) regulations, DURASTAR DS1010 may be used in food contact articles which comply with the specifications and conditions of use in 21 CFR 177.1240.

Applications: Appliances; Furniture/Furniture trim; Point of purchase displays; Toys/Sporting goods

Properties reported here are typical of average lots. Eastman makes no representation that the material in any particular shipment will conform exactly to the values given.

Information provided by Eastman Chemical.

PCTA DS1010伊士曼产品说明:

DURASTAR DS1010聚合物含有脱模剂。它有极好的外观和清晰度。它突出的特点是耐化学性和优良的加工特性。暴露于芳香油中通常会导致许多聚合物树脂开裂或实际断裂，但DS1010在暴露于这些油中时保持其物理性质，其外观几乎没有变化。易于加工，易于流动，填充复杂的模具，非常适合厚壁应用。根据现有的美国食品和药物管理局（FDA）法规，DURASTAR DS1010可用于符合21 CFR 177.1240规范和使用条件的食品接触物品。

用途：电器；家具/家具装饰；采购点展示；玩具/体育用品

这里报告的物业是典型的普通地段。伊士曼不表示任何特定货物中的材料将完全符合给定的值。

信息由伊士曼化学公司提供。